



## Protokoll styrelsemöte S17 2021-06-08

<b>Närvaro:</b>	Kaspian Jakobsson	Ordförande
	Josefin Wetterstrand	Vice Ordförande
	Joel Bäcker	Skattmästare
	David Jobrant	Informationsansvarig
	Love Barany	Cafémästare
	Victor Winkelmann	Näringslivsansvarig
	Hannes Östergren	Källarmästare
	Marie Ask Uggla	Sexmästare
	Linus Åbrink	Øverphøs
	Fred Nordell	Revisor
	Anna Qvil	Revisor
	Rasmus Göransson	
	Axel Rosenqvist	
	Fredrik Voigt	

- §1 OFMÖ Ordförande Kaspian Jakobsson förklarade mötet öppnat klockan 12:17.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera följande:
- Rasmus Göransson
  - Axel Rosenqvist
  - Fredrik Voigt
  - Fredrik Hessner
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes utan tillägg.
- §5 Val av justerare Mötet **beslöt** att välja Hannes Östergren till medjusterare.
- §6 Föregående mötesprotokoll Mötet **beslöt** att godkänna protokollet:
- Protokoll styrelsemöte S16 2021-05-20
- §7 Information från kåren Överlämningen mellan de av- och pågående heltidarna har dragit igång. Dock finns det fortfarande heltidarposter som inte har blivit fyllda, dessa är Generalsekreterare, Utbildningsansvarig för interna frågor, Näringslivsansvarig och Aktivitetssamordnare.

Vidare ska personer så gott som möjligt undvika att vara i kårhuset för att minska smittspridningen.



- §8 Information PLCD Inget att rapportera.
- §9 Information från kollegierna Inget att rapportera
- §10 Ekonomisk status Joel Bäcker påminde om att lämna in sina utlägg som ligger och skräpar, mer information kommer.  
  
Fakturor är betalda och sista företaget är påväg att betala sin teknikfokusfaktura.
- §11 Utskottsrapporter Alla i styrelsen har gjort sina utskottsrapporter.
- §12 Covid-19 En fråga hade inkommit angående om iDét kan användas för jobb, styrelsen diskuterade detta men avlog förslaget.  
  
Inget mer att rapportera.
- §13 Omvärldsbevakning Under tiden som mötet pågick gick flera stora nyhetssajter ner, däribland The Guardian och CNN. Anledningen till detta visade sig vara att tjänsten Fastly låg nere.  
  
Axel Rosenqvist berättade att det bedrivs spionage mot svenska universitet.  
  
Fredrik Voigt meddelade att gruppen Twice släpper ny musik.  
  
Rasmus Göransson påminde mötet att det inte hände något på Himmelska fridens torg för 25 år sedan. Det var alltså inga stora protester som Kinesiska staten bemötte med pansarvagnar. Dock, hade flera ambassader i Kina satt upp ljus.
- §14 Sommaren 2021 Punkten ämnar till att diskutera vad som kommer ske i sketionsväg under sommaren 2021 samt om det finns möjlighet att hållar sommarpubar.  
  
Hannes Östergren föredrog planen för altanprojektet utanför iDét och de svårigheter som projektet har framför sig. För tillfället avvaktas planerna då det visade sig att en grävmaskin kommer behövas för att fraka bort jorden vilket gjort att kostnaderna kan öka.  
  
Arkivet kommer vara i skolan till och från under sommaren.



Axel Rosenqvist kommer sätta ihop en grupp för att sammanfatta de första kurserna i etta, han frågade därför om någon hade material att dela med sig av.

Fredrik Voigt ska sälja märken, mer information kommer.

Staben kommer börja jobba i augsusti igen.

Skattmästeriet kommer vid behov vara i skolan.

Rasmus Göransson undrar om han kunde ha fysiska möten med Jubileumskommittén i juli. Mötet diskuterade frågan och mynnade ut i att sektionen lyder under beslutet att allt som kan göra på distans ska göras på distans samt att juli är för långt fram för att ta beslut om.

§15 Val av funktionärer

Victor Winkelmsann presenterade hur valberedningsprocessen för valet av Teknikfokusansvarig har gått till. Efter att en inte tillsattes en på VTM har Victor tillsammans med föregående Teknikfokusansvariga hört med personer som varit intresserade. Efter ett möte med en kandidat valde Fredrik Hessner att gota sin nominering till Teknikfokusansvarig.

Mötet **beslöt** att välja in följande funktionär:

- Fredrik Hessner till Teknikfokusansvarig

Victor Winkelmann ställde en fråga om hur mötet ser på att välja in D-chips näringslivsansvarig som funktionär inom näringslivsutskottet. Mötet diskuterade frågan och kom fram till att det inte krävs för att fortfarande kunna samarbeta mellan föreningarna. Mötet att gå vidare utan återgård.

§16 Entlediganden av funktionärer

Ingen att entlediga.

§17 Meddelanden

Kaspian sa att det var sommartack i söndags och att det är snart sommarlov.

Rasmus undrar hur det går med G-Suite, Kaspian sa att root jobbar på det, men ska kolla upp hur det blir med Jubileumskommitténs mailadresser.

§18 Övrigt

David Jobrant sa att Marie Ask Ugglan inte har fått svar angående sommarpubar i iDét.

§19 Veckans pickle

Love har inte picklat något nytt men han har istället gjort en fortsättning på tidigare veckors picklande. Han har stekt den picklade mangon och potatisen.  
Smak:



**Potatis:** smakar vinäger chips

**Mango:** smakar mango

Rasmus ställde den filosofiska frågan vad är att pickla?  
Love svara men att man lägger mat i vinäger för att förvara.  
Rasmus undrar om hans egen körsbärs brandy är att pickla. Love  
är tveksam.

§20 OFMA

Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 13:05.

Mötessekreterare

Joel Bäcker  
Skattmästare

Mötesordförande

Kaspian Jakobsson  
Ordförande

Justeras

Hannes Östergren  
Källarmästare